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ACC Taiwan Exchange Program 2023
Individual Application Form
for Taiwan applicants

 ACC Taiwan 2023 交流計劃
個人申請表
供台灣人士使用

	              
Individual Application Form applies to 3 types of Fellowships and Grants for an individual applicant, please select one (for more information of each fellowship, please visit ACC global website asianculturalcouncil.org): 

個人申請書適用於以下3種個人申請獎助計畫，請擇一（各種獎助計畫內容請參考官網）：
                  [  ] New York Fellowship 紐約獎助計畫
                  [  ] Individual Fellowship 個人獎助計畫
                  [  ] Graduate Scholarship 研究所獎學金

                Funding Period: August 1st, 2023 - December 31st, 2024
計劃資助期：2023年8月1日-2024年12月31日

Application open call: November 1st, 2022 - November 30th, 2022
公開徵件日期：2022年11月1日-2022年11月30日

1. Asian Cultural Council Taiwan Foundation manages applications for applicants who are citizens or residing in Taiwan. For applicants from other regions, please refer to the application guidelines in the ACC global website (asianculturalcouncil.org).
2. Please fill this application in BOTH English and Chinese.
3. All necessary documents with this application form should be attached in one email and sent to info@acctf.org with the subject line “2023 INDIVIDUAL APPLICATION”. The email message should not exceed 20MB.
4. Applicants will be notified of the application results by June 2023.
5. The ACC 2023 Fellowships and Grants offers international travel grants as prior to COVID-19; however, due to uncontrollable circumstances of the pandemic, ACC reserves the right to change or modify any of the terms and conditions of the grants. 
 

1. 亞洲文化協會台灣基金會綜理來自台灣或是目前居住在台灣的申請者之申請。其他地區的申請者，請前往ACC全球網頁(asianculturalcouncil.org) 瀏覽。
2. 需以英文及中文填寫申請書。       
3. 此申請書及相關必要文件請夾帶於一封email寄到 info@acctf.org；email 標題請寫「2023 INDIVIDUAL APPLICATION」。電郵不可超逾 20MB。
4. 將於2023年6月前通知結果。
5. 2023年ACC台灣獎助計畫恢復COVID-19疫情前國際旅行的獎助計畫，不過由於疫情的不確定性，ACC保有最終修改、變更獎助計畫之權利。







I. CONTACT INFORMATION 聯絡資料
	Prefix and Gender 
稱謂及性別：
	Mr 先生/ Mrs 女士/ Ms 小姐/ Dr 博士
	Male 男 / Female 女 / Prefer not to say 
不回答

	Family Name 姓
	(English) 
	(中文) 

	Given name  名
	(English) 
	(中文) 



Full name as it appears on your passport, if different from above 護照上姓名（如與上述不同）
	




Artist name or stage name, if different from above 藝名（如與上述不同）
	




Country of citizenship 國籍
	




Mailing address 郵寄地址
	



Email address 電子信箱
	[bookmark: _heading=h.30j0zll]



Phone Number 電話
	



Date of birth (mm/dd/year) 出生日期（月/日/年）
	




[bookmark: _heading=h.1fob9te]
[bookmark: _heading=h.p47khtfho92m]
[bookmark: _heading=h.efff83ygg1u2]
[bookmark: _heading=h.jjb0u31tqilp]
[bookmark: _heading=h.sacjsd7a2ng8]
[bookmark: _heading=h.j42f6onc3ltz]II. BACKGROUND & QUALIFICATIONS 資歷

Your artistic field 藝術領域類別
If your project is multidisciplinary, please check ‘X’ in the boxes which apply to your project
如果是跨領域，請放X至所有適用的領域
	
	Archaeology / 考古
	
	Dance / 舞蹈

	
	Architecture (design, history and theory) / 建築
	
	Ethnomusicology / 民族音樂學

	
	Art History / 美術史
	
	Film / Video / Photography
電影 / 錄像/ 攝影

	
	Arts Administration/藝術行政
	
	Museum Studies / 博物館學

	
	Arts Criticism / 藝評
	
	Music / 音樂

	
	Conservation / 文物保護
	
	Theater / 戲劇

	
	Crafts / 民間工藝
	
	Visual Art / 視覺藝術

	
	Curation / 策展
	




Biography 
Using complete sentences, provide a brief biography summarizing your educational and professional background, your notable achievements, and your current work or practice. Do not copy and paste your resume/CV or include website links. [200 words limit]
	



資歴
請用完整的句子描述你的資歷，包括你的學歷及專業背景，並列出你重要的成就，及現在工作或創作的現況。請不要複製條列式的資歷，也請不要用網站連結。（200 字以內）
	



Artist Statement
If you have an artist statement, please enter it here [200 word limit]　
	



創作自述
如果你有對於自己創作的特別表述，請詳述。（200字以內）
	



Professional website, social media, or full CV URL (If any) 如有任何個人網站、社群，或是完整簡歷連結
	Download URL下載連結




Work samples 申請者的作品連結
Please upload your work samples to any cloud service and provide a download link below. 　
*If the above website/social media covers your work samples, submission is optional.
請上傳作品至雲端，並提供下載連結。如果網站/社群已完整紀錄，可不用再另外提供作品雲端連結。
	Download URL下載連結



Portrait肖像
Please upload a recent portrait 請上傳申請者近照 
	Download URL下載連結



Recommendation Letters 推薦信
Please provide contact details of two professionals providing the recommendation letters.
請提供兩位撰寫推薦信的聯絡資料
	Family name姓
	Family name 姓

	Given name 名
	Given name 名

	Email address電子信箱
	Email address 電子信箱

	Phone Number電話
	Phone Number 電話



You must contact your recommenders and ask that they submit their letters via email to info@acctf.org before Nov 30th, 2022 (Taiwan time). Please download (link: ) the recommendation letter form from the ACC website and notify the recommenders that your name (the applicant’s name) should be included in the subject line of the email. 
請推薦人於2022年11月30日（台灣時間）前把推薦信電郵至 info@acctf.org。請推薦人至ACC官網（連結：）下載推薦信表格，並請推薦人於電郵標題上註明你（申請人）的中英文姓名。

English Language knowledge (rate yourself as either good, fair, or poor)
英文能力（請自我評估：good、fair、poor）
	Listening 聽
	Speaking 說
	Writing 寫
	Reading 讀

	
	
	
	








III. PROJECT PROPOSAL 申請獎助計劃内容

Project title 計畫名稱
	



Project summary
Provide a brief summary of your project proposal (in 3 sentences or less)
	



申請概要
簡要計畫內容（三句話以內）
	



Project timeline (If undecided, provide anticipated dates) 計畫時程（若未定案，請提供預計日期）
Funding period: August 1st, 2023 - December 31st, 2024
計劃必須於資助期2023年8月1日-2024年12月31日內展開
	






Detailed description of proposed project
Describe the proposed project, being as specific as possible. Be sure to address the following questions (max 500 words)
· What are your goals for this project?
· What is the significance of cultural exchange to this project?
· What is the relevance of your project at the current moment?
· How does this project relate to your future goals?
	













獎助計畫詳細內容
請盡可能地詳細描述你的研究計劃，包含（500字以內）
· 你的計劃的目標
· 你的計畫在國際文化交流上的顯著意義是甚麼
· 你的計劃與當今時代的關聯
· 你的計劃與你個人未來目標的關係
	













What kind of non-financial support will you need from ACC? 
	













除了經費的贊助之外，請問您還需要哪些ACC辦公室的資源？
	














Funding request 
申請預算
If you selected “Individual Fellowship” on the first page, please provide an itemized budget for your proposed project by downloading and completing the Budget Form on our website. Each amount should be in US dollars. Refer to the Guidelines on ACC’s website to identify what types of expenses are eligible for ACC funding.
在本表第一頁勾選「個人獎助計畫」之申請者請提出你的預算，請下載並完成官網上的獎助計畫預算excel表格。請以美金為單位，並參考官網上核可的預算項目。



Other sources of funding 其他資金來源
If you are applying to other funders to support this project, list the potential funders and their anticipated notification dates. If funding has already been secured, give the name of the funder and the amount of funding. If you receive additional funding after this application has been submitted, notify us by emailing info@acctf.org
如果你有申請其他贊助，請告知可能贊助者的給獎公告日期。已受補助者請告知該補助的名稱、金額。若在ACC獎助計畫之後有獲得另外的贊助，也請email告知本會info@acctf.org 。
	Name名稱
	

	Anticipated notification date 公告日期
	

	Amount of funding (if already notified) 金額
	








IV. PREVIOUS ACC SUPPORT 以往ACC資助

Have you applied to ACC before? 是否曾經申請過ACC的獎助計劃?
	
	Yes是
	In what year? 哪一年
	

	
	No否






Have you received a grant from ACC before? 是否曾經接受過ACC的獎助計劃?
	
	Yes是
	In what year? 哪一年
	

	
	No否




How did you first hear of ACC? 你從那裡認識ACC? 
	[  ] Facebook                           [  ] ACC alumni 受獎人                      [  ] Newsletter 電子報
[  ] Twitter                               [  ] Web search 網路                           [  ] Other 其他
[  ] Instagram                          [  ] Friends or family 親友
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